
 1 

ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEȚEAN CARAȘ-SEVERIN 

 Piaţa 1 Decembrie 1918, nr.  1,  320084, REŞIŢA  

Tel.  +40 –  (0)255 –  211420,1 Fax: +40 (0)255 211127  

E-mail: cjcs@cjcs.ro  

 

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi, 03.04.2020, ora 12,00, în cadrul şedinţei extraordinare convocată de îndată a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi  25 de consilieri județeni.  

 Lipsesc motivat următorii consilieri județeni: domnul Grindeanu Nicolae, domnul Purea Paul, 

domnul Ciobanu Cristian, domnul Gubandru Nicolae și  domnul Marșalic Jaro Norbert. 

Şedinţa a fost convocată de îndată prin Dispoziţia nr.231/02.04.2020, potrivit art.179 alin.(3) din 

Codul administrativ, completat ulterior, și prin adresa nr.I/6102/02.04.2020. Urmare a stării de fapt la 

nivel național, s-a luat decizia de a limita la maxim numărul participanților în calitate de invitați, motiv 

pentru care ședința a putut fi urmărită în cadrul unei transmisiuni în direct pe contul de Facebook al 

Consiliului Județean Caraș-Severin. 

Participă de drept domnul secretar general al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: domnul subprefect Paulescu Ioan-Anton, doamna manager Stancovici 

Simona Alina Zora - Spitalul Județean de Urgență Reșița, reprezentanţi ai aparatului propriu al 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin și un reprezentant din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presa on-line și în Cotidianul ”Jurnal de Caraș-

Severin” din data de 03.04.2020. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.53/19.02.2020 privind defalcarea sumei de 1.200.000 lei prevăzută în bugetul propriu al județului  

Caraș-Severin la Cap.67 – ”Cultură, recreere și religie” pe domenii de intervenție (finanțare), pe anul 

2020. 

2.Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 43.359,93 mii lei din excedentul bugetului local 

al Județului Caraș-Severin rezultat la încheierea exercițiului bugetar 2019, în valoare de 53.195,66 mii 

lei, în anul 2020. 

3.Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 2.000 mii lei din excedentul bugetar pentru 

acoperirea temporară a golurilor de casă-secțiunea de funcționare pe anul 2020. 

4.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-Severin pe anul 

2020. 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean  Caraș-Severin 

nr.48/19.02.2020 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a bugetelor 

de venituri și cheltuieli ale instituțiilor și serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Județean Caraș-

Severin și finanțate de către acesta pe sursa A, pe anul 2020, modificată.  

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.50/19.02.2020 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Spitalului  Județean de Urgență 

Reșița, instituție de sub autoritatea Consiliului Județean și finanțată de către acesta pe sursa F, pe anul 

2020, modificată.  

7.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-

Severin nr.81/12.04.2018 privind aprobarea proiectului, faza DALI, a documentației  tehnico-economice, 

a indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității și a contribuției UAT Caraș-Severin - Consiliul 
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Județean Caraș-Severin la finanțarea proiectului: ’’EXTINDEREA/DOTAREA INFRASTRUCTURII 

UPU DIN CADRUL SPITALULUI JUDEȚEAN DE URGENȚĂ REȘIȚA, cu modificările și 

completările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua, tuturor! O să vorbesc, așa, prin mască. Nu știu 

cât de bine o să reușesc. Am convocat o ședință extraordinară a Consiliului Județean. Ați primit 

proiectele care se află pe ordinea de zi. Ședința este legal constituită. Lipsesc domnii: Grindeanu Nicolae, 

Purea Paul, Ciobanu Cristian, Gubandru Nicolae și  Marșalic Jaro Norbert. Avem proces-verbal, domnul 

secretar? 

Domnul secretar general al județului Ciobanu Darian: Nu. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu. O să vă supun la vot ordinea de zi. Cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Se aprobă în unanimitate. 

O să încerc să vă fac o prezentare a proiectelor care sunt astăzi pe ordinea de zi, pentru că ele se 

leagă, unele proiecte sunt consecințe ale altor proiecte de hotărâri. Ținând cont de faptul că, în urma 

ultimei noastre ședințe extraordinare, celelalte spitale din județ ne-au făcut solicitări pentru a acorda 

sprijin financiar și acelor spitale, am luat în considerare acele solicitări. Și, de asemenea, vă spuneam în 

ședința trecută că am stopat depunerea de proiecte pe sport și pe cultură. În această ședință, în primul 

proiect de hotărâre, preluăm de acolo suma de 545.000 lei. Se diminuează suma totală de 1.200.000 cu 

545.000. Acești bani sunt de pe secțiunea de funcționare. Pentru că avem solicitări de la Spitalul 

Județean, pentru dotarea cu echipamente, vom aloca bani pentru Spitalul Județean de Urgență Reșița, e 

vorba de 620.000 lei, pe secțiunea de funcționare. O altă sursă din care vom prelua bani, o să vedeți în 

proiectele următoare, este diminuarea cap.”Dobânzi”, cu suma de 375,00 mii lei. De asemenea, vom 

aloca bani din aceste două sume, din diminuarea cap. ”Cultură, sport, recreere și religie” și cap. 

”Dobânzi”. Sumele preluate de acolo vor fi pentru Spitalul Județean de Urgență Reșița, 620.000, 150.000 

pentru Spitalul din Oțelu Roșu și 150.000 pentru Spitalul din Oravița. Solicitarea Spitalului de la 

Moldova Nouă a fost pentru continuarea lucrărilor la stația de oxigen a spitalului. Acolo, alocăm bani din 

secțiunea de dezvoltare, preluăm din excedentul bugetului. Preluăm, din excedentul județului, sumele de 

79,80 mii lei pentru Spitalul de Urgență din Reșița, și, de asemenea, suma de 47,60 mii lei tot pentru 

Spitalul de Urgență din Reșița. Această sumă este pentru achiziția de  concentratoare  de oxigen. Le-am 

dat acordul celor de la spital să înceapă achiziția. În urma ședinței de astăzi, o să le alocăm banii pentru 

aceste concentratoare. Cei 79,80 mii lei vor fi pentru dotarea cu aparatură la nivelul Spitalului de Urgență 

din Reșița. Este o solicitare ulterioară pe care Spitalul ne-a făcut-o, hotă cu flux laminar, lampă 

ultraviolete mobilă, frigider și congelator cu 5 rafturi. Cea mai importantă achiziție, aici, e vorba de hota 

cu flux laminar. Cam acestea sunt în linii mari primele proiecte de pe ordinea de zi. 

 De asemenea, avem un proiect care se referă la utilizarea sumei de 2.000 mii lei din excedentul 

bugetar. Preluăm această sumă de 2.000 mii lei, cu caracter temporar, pentru că există posibilitatea să nu 

avem încasări pe sursele de finanțare. E posibil să nu ne intre toți banii de la bugetul de stat. Dacă nu vom 

avea toate fondurile asigurate pentru a plăti ceea ce v-am spus mai devreme, vom utiliza, cu caracter 

temporar, din excedentul bugetului. Sigur că, este prevăzut acest lucru de legislație. Dacă încasările vor fi 

la nivelul prognozat, nu vom utiliza acești bani din excedent. Acestea sunt primele proiecte de hotărâri 

care, vă spuneam că, se leagă între ele. E vorba de rectificare de buget, modificarea excedentului, 

utilizarea banilor pe sursă A și pe sursă F și, de asemenea, e vorba de acoperirea temporară a golurilor de 

casă tot din excedent. La ultimul punct, care este independent de aceste proiecte de hotărâri, o să vă 

prezint la momentul respectiv. 

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:  

 1.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.53/19.02.2020 privind defalcarea sumei de 1.200.000 lei prevăzută în bugetul propriu al județului  

Caraș-Severin la Cap.67 – ”Cultură, recreere și religie” pe domenii de intervenție (finanțare), pe anul 

2020. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Dacă sunt întrebări? Articolul I, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot având un interes 

personal.  
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Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:  

2.Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 43.359,93 mii lei din excedentul bugetului local 

al Județului Caraș-Severin rezultat la încheierea exercițiului bugetar 2019, în valoare de 53.195,66 mii 

lei, în anul 2020. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: V-am spus că o parte din banii pe care îi alocăm spitalelor 

provin din excedentul bugetului. E vorba despre aparatura la Spitalul Județean de Urgență din Reșița și 

banii pentru stația de oxigen de la Moldova Nouă. Dacă sunt întrebări?  Articolul 1, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4 cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:  

3.Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 2.000 mii lei din excedentul bugetar pentru 

acoperirea temporară a golurilor de casă-secțiunea de funcționare pe anul 2020. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: V-am spus că are caracter temporar. Dacă încasările vor fi 

la nivelul prognozat, nu vom utiliza acești bani. Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot.  

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea.  

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:  

4.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-Severin pe anul 

2020. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aveți toate sumele, aici, defalcate. Le-am explicat înainte. 

Cei 620.000 pe care îi alocăm Spitalului de Urgență din Reșița, vă spuneam că sunt pentru dotarea cu 

echipamente. Din ce am discutat cu doamna director, ar asigura funcționarea și dotarea cu echipamente 

de protecție pentru medici, asistente, infirmieri, pentru o perioadă de aproximativ 3 săptămâni. Necesarul 

spitalului, în momentul de față, pentru o săptămână de funcționare în condiții de siguranță, pentru 

personalul medical este de peste 200.000 lei. Dacă sunt întrebări? Articolul I, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  
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Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul VI, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:  

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.48/19.02.2020 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a bugetelor 

de venituri și cheltuieli ale instituțiilor și serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Județean Caraș-

Severin și finanțate de către acesta pe sursa A, pe anul 2020, modificată.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: L-am explicat. Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4 cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate.  

În cursul zile de azi, vor porni informări către cele 3 consilii locale, Moldova Nouă, Oțelu Roșu și 

Oravița, pentru a-și face ședințe de consiliu local, pentru a prelua sumele pe care le vom da în bugetele 

proprii și apoi să fie date către spitalele orășenești. Din cei 800.000 pe care data trecută i-am dat către 

Spitalul din Caransebeș, au demarat lucrările pentru stația de oxigen. S-au blocat în achiziția de aparatură 

din cauza faptului că sunt cu conturile blocate. Finanțele, deși au făcut intervenții la Finanțe, nu le-au 

permis achiziția. Ne-au informat de acest lucru, că nu reușesc să facă achiziția de aparatură, și o să 

încercăm să găsim soluții. Pentru lucrările la stația de oxigen au semnat contractul. Au reușit să găsească 

o formă legală de a putea să lucreze pentru stația de oxigen a spitalului. Știți că, Spitalul din Caransebeș 

este, de câteva zile, spital suport pentru COVID și ceea ce noi am făcut în ședința trecută a fost un ajutor 

destul de mare pentru spital. Evident că, în această perioadă, stația de oxigen a oricărui spital va fi foarte 

folosită. De ce am ales varianta de a aloca bani și pentru celelalte spitale din județul nostru? Deși nu se 

află în subordinea Consiliului Județean și nu vor trata, teoretic, bolnavi infectați cu coronavirus, nu se știe 

niciodată în ce situație se poate afla unul sau cele două spitale mari ale județului. Și atunci, sigur, va 

trebui să preia cineva bolnavii într-o astfel de situație. Sper să nu fie cazul. Tocmai din acest motiv, 

alocarea sumei de 620.000 pe secțiunea de funcționare la Spitalul din Reșița, deși pare o sumă foarte 

mare, este pentru siguranța personalului medical. Nu am avut până acum, nu ne-am confruntat cu 

situațiile cu care se confruntă spitalele din țară. Îmi doresc, nici să nu ajungem în astfel de situație, dar 

sigur că există acest risc. În acest moment, la Spitalul de Urgență din Reșița există echipament, 

echipamente de protecție, nu în stocuri suficient de mari așa cum ne-am dori, dar există în momentul de 

față și sigur că vor proceda la achiziționarea de echipamente în continuare.  

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:  

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.50/19.02.2020 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Spitalului  Județean de Urgență 

Reșița, instituție de sub autoritatea Consiliului Județean și finanțată de către acesta pe sursa F, pe anul 

2020, modificată.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Sunt cei 620.000 pe secțiunea de funcționare și banii pentru 

concentratoarele de oxigen, 47,60 mii. Cealaltă sumă destinată aparaturii medicale la Spitalul Județean 

rămâne la Consiliul Județean și vom demara achiziția pentru aparatura de care vă spuneam și v-am 

prezentat-o. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 
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Articolul IV cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:  

7.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-

Severin nr.81/12.04.2018 privind aprobarea proiectului, faza DALI, a documentației  tehnico-economice, 

a indicatorilor tehnico-economici, a sustenabilității și a contribuției UAT Caraș-Severin - Consiliul 

Județean Caraș-Severin la finanțarea proiectului: ’’EXTINDEREA/DOTAREA INFRASTRUCTURII 

UPU DIN CADRUL SPITALULUI JUDEȚEAN DE URGENȚĂ REȘIȚA, cu modificările și 

completările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ultimul punct pe ordinea de zi, vă spuneam că nu are 

legătură cu celelalte, deși se referă tot la Spitalul Județean de Urgență. Este vorba despre proiectul cu 

finanțare europeană ’’EXTINDEREA/DOTAREA INFRASTRUCTURII UPU DIN CADRUL 

SPITALULUI JUDEȚEAN DE URGENȚĂ REȘIȚA. A fost finalizat proiectul tehnic. În cadrul 

proiectului tehnic s-a ținut cont de prevederile Ordonanței nr.114, de majorare a materialelor de 

construcție, de la momentul elaborării studiului de fezabilitate și până în momentul elaborării proiectului 

tehnic. Ca urmare, a rezultat o sumă în plus de 1,8 milioane, aproximativ. Dacă valoarea proiectului 

inițial era de 1,5 milioane euro, 7.530.000 lei, cu cei 1,8 milioane rezultați în urma proiectului tehnic, cu 

1.830.000, valoarea totală a proiectului a ajuns la 9.360.943,04 lei. Acești bani, cei 1,8 milioane, fiind 

vorba de o cheltuială neeligibilă, se vor suporta până la alte modificări ale legislației în privința finanțării 

proiectelor europene, se vor finanța din fondurile proprii, din excedentul bugetului Consiliului Județean. 

O scurtă precizare mai vreau să fac. Există posibilitatea, se va lansa, la nivelul ADR Vest, un ghid pentru 

finanțarea spitalelor aflate în subordinea unităților administrativ-teritoriale. Există posibilitatea ca toate 

achizițiile de aparatură medicală și inclusiv de echipamente, dacă s-au făcut achizițiile și s-au respectat 

procedurile, să fie ulterior finanțate, decontate de către Uniunea Europeană. Dacă în perioada următoare, 

când se va lansa acest ghid, vom iniția, și cu siguranță vom iniția un proiect pentru o astfel de finanțare, 

vom încerca să dotăm cu aparatură medicală Spitalul, cele 3 Staționare, Spitalul de la Bozovici care 

aparține de Spitalul din Reșița. Poate atunci, cheltuielile neeligibile care sunt prevăzute în acest proiect și 

în celelalte 3 proiecte, cele privind eficiența energetică la cele 3 staționare, dacă există posibilitatea, ca 

aceste cheltuieli neeligibile care vor fi suportate în acest moment din bugetul Consiliului Județean să 

poată fi trimise spre decontare. După ce vom aproba acest proiect de hotărâre, la începutul săptămânii 

viitoare, vom lansa pe SEAP lucrarea de execuție. Sigur că va fi o perioadă de timp, că trebuie respectată 

procedura. Însă în momentul semnării contractului, dacă vor fi ofertanți, și eu sper să fie ofertanți, mai 

ales în situația de azi în care foarte multe firme din alte domenii și-au închis activitatea sau și-au trimis 

salariații în șomaj tehnic, cred că singura șansă a noastră sau una din șansele noastre sunt firmele de 

construcții. Sigur, și agricultura poate să fie o șansă pentru economia națională. Cred că vor fi oferte. În 

acel moment, vom discuta cu câștigătorul, modalitatea, și cu conducerea spitalului, cu colegii de la UPU, 

dacă vor avea timp de discuții, despre posibilitatea de a începe lucrările la nivelul Unității de Primiri 

Urgențe, fără a afecta fluxul bolnavilor în spital. Aproximez cam o lună și jumătate că vor dura 

procedurile pentru achiziția lucrării de execuție și aceste detalii le vom discuta atunci. Nu vreau să se 

înțeleagă că, de mâine, ne ducem și dăm peste cap Unitatea de Primiri Urgențe de la Spitalul Județean din 

Reșița. Dacă sunt întrebări? Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul VI cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul VII cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. Declar ședința închisă. 
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O secundă vă mai rețin atenția! Colegii mei de la Direcția Tehnică au pregătit să vă prezinte 

modalitatea prin care am putea să facem și ședințe on-line. Sigur, repet, am spus și data trecută, prefer 

totuși ședințele în această formă, chiar așa și cu măști pe față… Totuși, chiar și în forma asta în care 

funcționăm, eu cred că e mai bine. Dar dacă situația o va impune, vom face și ședințe on-line. O să vă rog 

să mai rămâneți 5 minute. Colegii o să vă prezinte această aplicație pe care v-a trebui să v-o descărcați. 

Am achiziționat varianta profesională a acestei aplicații. În varianta free, ședința putea să dureze maxim 

40 de minute. Dar, gândiți-vă că, în cele 40 de minute interveneau și timpii de logare, ceea ce sigur că ar 

fi dus la un timp în care nu ne-am fi putut încadra. Dacă situația, repet, o va impune, vom face ședințe on-

line, dacă nu, eu prefer totuși varianta aceasta de a ne întâlni și aici vă consult, pentru că e vorba de 

sănătatea fiecăruia dintre dumneavoastră. Vă consult dacă acceptați, repet, dacă nu vor fi reglementări 

care să interzică ședințele în formatul acesta. Dacă dumneavoastră doriți o variantă sau alta, o să vă rog să 

îmi spuneți. 

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Cred că, înainte de ședințe, ne vom consulta telefonic și 

vom stabili cum e oportun să procedăm. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Ați văzut că vă sunăm pentru ședințe. Sigur că, 

nu obligăm pe cineva să vină. Înțeleg toate măsurile de precauție pe care un coleg consilier și le-ar lua. 

Totuși, eu v-am spus din punctul meu de vedere. Nu că poate ar fi contestată pe viitor o ședință 

desfășurată on-line, dar există și această posibilitate. Ne putem încurca la vreun moment dat în proceduri. 

Vă dați seama, că va trebui să fac vot nominal pe fiecare, pentru că aplicația aceasta nu ne elaborează un 

raport detaliat care să ne scoată la sfârșit cum a votat fiecare. Adică, să aveți fiecare, să apară pe ecranul 

telefonului un buton pe care să-l apăsați și să se contabilizeze vot ”pentru”, împotrivă, abținere. Atunci, 

vom face un apel nominal pentru fiecare, dar ședința va fi cu toată lumea, nu vă sunăm pe rând, și vom 

contabiliza. Sigur că, nu voi mai supune proiectele de hotărâre la vot pe articole. O să propun proiectul de 

hotărâre, că ar însemna să dureze 3 ore o ședință de genul acesta. Există riscul să pice internetul în 

anumite zone. Sunt o grămadă de probleme! O aplicație profesionistă care să fi permis și rapoarte 

detaliate și să aveți pe ecran posibilitatea de a vă abține, de a vota ”pentru”, de a vota împotrivă, ne-a fost 

oferită de o firmă de IT. Cât era, Cristi, valoarea?  

Domnul invitat Bîtea Cristian: 28 de mii cu tot cu TVA. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: 28 de mii cu tot cu TVA. Păi, mai bine de banii aceștia 

luăm echipamente la spitalele din județ, decât să… Plus că presupunea fie laptop, fie tabletă. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Domnul președinte, mai există o aplicație pe care mai 

lucrăm noi, ADI-urile, pentru a ne vedea, a discuta și care se și înregistrează, se numește ZOOM. 

Domnul invitat Bîtea Cristian: Asta … 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul consilier, dacă ați fi avut un pic răbdare, asta era, 

dar nu scoate rapoarte, înțelegeți? Domnul secretar vă poate explica de ce e important să avem raport. Eu 

vă mulțumesc și vă doresc weekend plăcut! O să vă rog să mai rămâneți 10 minute. Dacă situația o va 

impune, vom folosi această aplicație. Vă mulțumesc! 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

    PREȘEDINTE,                            SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI, 

         Silviu HURDUZEU                     Darian CIOBANU 
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